
 

 

Beantwoording vragen uit de oriënterende commissies 

 

Nummer DOC-18-079040 

Zaaknummer Z-17-013442 

Naam commissielid diverse (zie document) 

Fractie diverse 

Onderwerp Commissievragen n.a.v. Rvs Programmarekening (DOC-18-

013428) 

Datum waarop de vraag is gesteld 15 juni 2018 

Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur, voorafgaand aan de meningvormende commissie. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

1.  P. 100; huurovereenkomst Zwaagdijk 205; graag een toelichting (dat is toch een bedrijf 

met een woonhuis?)(gesteld door E. Meester, CDA) 

antwoord  Abusievelijk staat hier Zwaagdijk 205. Dit moet zijn Zwaagdijk 204, de St.Jozefschool 

die de gemeente huurt van Woningstichting Het Grootslag. 

2. 9Wat betreft de jeugdzorg: waarom is de hulpbehoefte in Medemblik omvangrijker dan 

elders (18,3% verschil)? (G. van Keulen, GroenLinks) 

Reactie: dit is niet goed te verklaren; dit was al eerder bekend. De wethouder is bereid 

om na te gaan of er meer informatie bekend is over de oorzaken. 

Antwoord Het verschil in hulpbehoefte is niet 18,3% maar 1,5%. De bevolkingssamenstelling van 

Medemblik is van oudsher dusdanig geweest dat we iets meer jeugdigen hebben die zorg 

nodig hebben dan in gemeenten van gelijke grootte. 

3. Kan het college informatie geven over de klanttevredenheid m.b.t. langdurige zorg voor 
autistische kinderen? (G. van Keulen, GroenLinks) 

 

Antwoord De gemeente voert jaarlijks een klantervaringsonderzoek Jeugd en Wmo uit, waarin 

verplichte vragen zijn opgenomen. Hierin worden geen vragen gesteld over de grondslag 

of beperking van de jeugdige aan wie de zorg is geleverd. Het onderzoek vindt anoniem 

plaats waardoor we de  vergelijking  met de gegevens die wij van jeugdigen hebben niet 

kunnen maken. Zorgaanbieders voeren eigen klantervaringsonderzoeken uit. De meeste 

aanbieders bieden meerdere soorten zorg aan verschillende doelgroepen.  De resultaten 

van deze onderzoeken worden, o.a. vanwege de privacy, niet naar doelgroep 

uitgesplitst. Om deze reden is er geen volledig beeld van de klanttevredenheid  met 

betrekking tot langdurige zorg voor autistische kinderen.  

 

4. De schriftelijke commissievraag “Komt het risico op gehoorschade ook aan de orde 
tijdens de voorlichting op scholen?” is nog niet beantwoord. (G. van Keulen, GroenLinks) 

Reactie: wordt alsnog schriftelijk beantwoord.    

 

Antwoord Het onderwerp komt momenteel niet aan bod tijdens voorlichting op scholen. Wel is er 
voldoende materiaal beschikbaar op scholen om daar zelf mee aan de slag te gaan. 



 

 

5. P. 100: onder “waarborgen” staat gemeld dat er leningen zijn met hoge rentes. Waarom 
zijn die leningen niet afgekocht? (D. Steltenpool, VVD) 

Antwoord Dit zijn leningen die door andere instellingen zijn afgesloten, en waarvoor de gemeente 
garant staat. De instellingen kunnen zelf actie ondernemen wanneer de rente te hoog 
is, bijvoorbeeld door vervroegd af te lossen. De gemeente heeft hier geen rol in. 

 

 




